
Dobrý den, 

 

s nevolí jsem zaznamenal, že v pondělí se v budově Kanceláře veřejného ochránce práv koná 

seminář spolku S , který se věnuje údajné "indoktrinaci v českém vzdělávání". 

 

Chtěl jsem se v této souvislosti zeptat na následující: 

- participuje na této akci jakkoli Kancelář či Veřejný ochránce práv? 

- Pokud se jedná pouze o pronájem prostor, jaký režim a ceník pronájmu spolek S

využívá při této akci, komerční či nekomerční? 

- Vyhodnocuje Kancelář veřejného ochránce práv při poskytování pronájmů vhodnost obsahu 

aktivit, například zda jsou v souladu s posláním instituce či zda nejsou v rozporu s jejím 

dobrým jménem? Nebo je možné aby si pro vlastní akci pronajmul prostory  kdokoli? 

 

Předem děkuji za odpovědi. 

 

S pozdravem 

 

 

 




